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Verslag voorzittersoverleg 7 september 16:00 — 16:45

Aanwezio: ICICI, ICES, , IECEN,EEN.

STAND VAN ZAKEN

GGD schaalt snel op in personeel. Nav de beperkt beschikbare

laboratorium restcapaciteit wordt kort gefilosofeerd over mogelijk

oplossingsrichtingen. De BC zal hierover in overleg gaan met het RIVM,
0.a. over de afhankelijkheid van materiaal en proeven met eerste

sneltesten t.o.v. testen met PCR testen.

De BC adviezen 10, 11 zullen met de TF ‘'s worden gedeeld onder

embargo.
BERal met EF bespreken hoe adviezen van de BC mogelijk sneller

openbaar gemaakt kunnen worden. Normale lijn is nu bundeling via de

kamerbrieven.

Het is onduidelijk of bij de bouw van Oplossing 2 (Contact dagboek app in

wording) ook advies van BC en TF’s gewenst is. Dit wordt in de

overeenkomsten teruggezocht en komt volgende week weer op de agenda
van de Stuurgroep Oplossing 2. Deze tweede DOBC oplossing (een MVP

van deze mobiele native app) zal half oktober klaar zijn.

IEEEIMgeeft aan dat er een Plan van Aanpak is voor Oplossing 2. Wordt

nog wel bekeken door de GGD maar is afgelopen vrijdag niet meer in de

stuurgroep behandeld. Donderdag a.s. mogelijk geschikt moment om een

update over te geven bij BC.

Er waren in principe 3 onderzoeken naar asymptomatisch testen

(Schiphol, app en BCO). Het BCO onderzoek is on hold gezet vanwege

beperkte testcapaciteit. De onderzoeken bij Schiphol en met de app zijn
de meest actuele. Eind deze week/begin volgende week worden eigenlijk
al de eerste onderzoeksresultaten hiervan verwacht, maar is afhankelijk
van de beschikbaarheid van de data en koppelingen tussen de systemen.

Wat betreft het onderzoek van de RIVM Gedragsunit is het nu van belang
de GGD scripts en RIVM vragenlijsten over gedrag voor te bereiden op de

volgende fase (app gebruik). Voor het onderzoek zal het nodig zijn om het

onderscheid te kunnen maken of uitgevoerde testen o.b.v. een

appmelding zijn JE zal de vraag over de RIVM vragenlijsten voorleggen

bij de RIVM Gedragsunit.
In de BC is gesproken over mogelijke sociaaleconomische consequenties

app naast medische en epidemiologische aspecten. JCEM gett aan dat

vanuit het programma momenteel gekeken wordt hoe toezicht op de wet

ingeregeld kan worden. Het IG] heeft een meldpunt ingericht (voorkant),

zij zetten de meldingen intern door. Voor meldingen op bijv. het vlak van

de arbeidsrelatie (misbruik, drang, dwang) zijn we in gesprek met

Inspectie SZW en de VNG (BOA's). Dit speelt echter breder; ook bij
normale BCO. BEY vraagt dit na bij directie PG (VWS).

Voorlopige verwachte planning app introductie: 22 september wet

behandeling 1° kamer. 25e app lancering en wetshandhaving.


